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Jägarnas Riksförbund i Karlstad, Avd. 17-02 
Verksamhetsberättelse 2024. 
Verksamhet och aktiviteter har bedrivits i sektionerna Grava JSK och I2-Skogens 
Vilt- och Jaktövningsområde. 
Årets distriktsstämma hölls på hos Vildmarken i Grums. Förbundets årsstämma 
hölls i Norrköping. 
Avdelningens årsmöte hölls på Färjestad Rid & Travrestaurang den 6/2 2023 
med 20 medlemmar närvarande. 
Styrelsen har under året bestått av: Fredrik Zreloff (ordförande), Magnus 
Odell(vice ordförande), Carl Bonde (ledamot), Göran Lihv (kassör), Ingela Plahn 
Lindström (sekreterare), Per-Inge Persson (ledamot) samt Yvonne Dahlström 
och Lena Brunzell var suppleanter. Styrelsen har haft 4 protokollförda möten 
och en regelbunden kontakt via en sluten Messengergrupp.  
Årsmötet kallades via Hemsida, Facebook samt utskick via distriktet. 
 
Antalet medlemmar i avdelningen var vid årsskiftet 495st (464st 2024)  
 
Ekonomi. 
Årets resultat 17286,60 kr. Total behållning på kassa/bank 179629,59 kr. 
Budgeten innefattande skötselåtgärder på anläggningen. Ex. på utgifter: 4g-
sändare till bunkern, byggmaterial, vägunderhåll, skjutmål m.m.  
 
Avdelningen 
Vi har under året haft medlemmar som startat upp en hundgrupp som 
fokuserat främst på erfarenhetsutbyte och praktisk träning. Detta är ett lovvärt 
initiativ. 
 
I2skogen 
Årsmötet valde Andreas Dölerud, Per-Inge Persson samt Bosse Carlsson att 
fortsätta ingå i styrgruppen för I2 skogen 2024. 
Verksamheten har under året fortskridit på ett bra sätt. Det har arrangerats 11 
jakter med totalt 271 deltagare, varav 62 kvinnor. Styrgruppen för I2 skogen 
planerar och genomför verksamheten på uppdrag av Jägarnas Riksförbund avd. 
17-02 och Jägareförbundet Karlstad-Hammarö. Marken upplåtes av Karlstad 
kommun till dessa två föreningar i samverkan för att främja målgruppares jakt. 
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Grava JSK skyttesektionen 
Under året 2024 har det bedrivits flera olika former av verksamhet på 
anläggningen. Bl.a. kunde den planerade klubbdagen genomföras under 
trevliga förhållanden. Där var det öppen anläggning med duv-, älg-, björn-, 22lr-
skytte mm. 
Det var ett välbesökt hagelskytte på onsdagar från maj till augusti. 
Älgskyttet pågick onsdagar i augusti, lördagar i september och 
lördag och söndag innan älgjaktens start i oktober. Vi märkte ett stort intresse 
för främst onsdagarna i augusti. Björnpasset har arrangerats i flera omgångar. 
Utvecklingen av Jägarexamen fortskrider och styrelsen samt inblandade 
provledare och jägarexamensansvarig har arbetat vidare med riktlinjer för att 
hålla verksamheten på en bra nivå. Vi har nu 3 provledare men behöver bli 
några till. Även övningsledare behöver fyllas på. 
Flera arbetsdagar har genomförts med många deltagare. Stort tack för ditt 
engagemang!  
Medlemmar som betalat medlemsavgift för 2024 till skyttesektionen uppgick 
till 176 st.(168st tidigare år).  
 
Slutord. 
2024 kan läggas till handlingarna. Verksamheten runt skyttet är jämförelsevis 
ganska stor med många besökare. Vi har haft en för anläggningen lagom 
omfattande jägarexamensverksamhet under året. Styrelsen har upplevt ett 
stort engagemang från flertalet medlemmar och funktionärer vilket har varit 
mycket positivt och glädjande. Detta är en grundförutsättning som också 
möjliggör en utveckling av verksamheten. Vi behöver dock bli flera funktionärer 
som hjälper varandra för att kunna arrangera trivsamma skytteträffar. Klubben 
har god ekonomi och därmed bra förutsättningar för att förbättra anläggningen 
ytterligare! Hör av dig till styrelsen om du har idéer eller om du vill engagera 
dig! 
 
Karlstad den 14/01 2025 …………………… ……………………… 

Fredrik Zreloff Magnus Odell 
………………………… ……………………… ……………………… 
Göran Lihv   Carl Bonde  Per-Inge Persson 
 
………………………………..  ……………………… ……………………… 
Ingela Plahn Lindström  Lena Brunzell Yvonne Dahlström 


